
محمد منصوری در رابطه با انتخاب گاریدو 
گفت: همه می گفتند مربی پرسپولیس 
باید خارجی شود به همین دلیل هم گاریدو 
انتخاب شد، گزینه ای که حتماً می تواند 
برای پرسپولیس مفید واقع شود و به کار 

تیم بیاید.
منصوری در مقایسه بین کارایی اوسمار و 
گاریدو برای پرسپولیس هم گفت: بحث 
چون  جداست  گاریدو  از  کاملاً  اوسمار 
مربی قبلی دو سال در پرسپولیس بود 
با توجه به شناختش و  به همین دلیل 
شخصیت آرام و جنتلمنی که داشت خیلی 
مؤثر واقع شد. اوسمار شرایط را خیلی 

خوب درک می کرد. البته باز هم شرایط 
پرسپولیس به گونه ای است که با هر مربی 
دیگری باز هم می تواند قهرمان شود چون 
شخصیت تیم و بازیکنانش شخصیت بالا و 

قهرمانی است.
خصوص  در  پرسپولیس  سابق  هافبک 
جدایی چند بازیکن مؤثر تیم نظیر دانیال 
و ترابی نیز افزود: به نظرمن هنوز جدایی 
این بازیکنان از پرسپولیس قطعی نشده 
چون بیشتر دنبال گرفتن آپشن خودشان 
آپشن ها  پرداخت  با  نظرم  به  و  هستند 
احتمال بازگشت این بازیکنان هم زیاد 
از پرسپولیس  است. ترابی یک بار هم 

رفت و پشیمان شد به همین دلیل خوب 
تیمی در  بازیکن هیچ  برای  می داند که 
ایران بهتر از پرسپولیس پیدا نمی شود. 
نمونه این مسأله را در مورد آل کثیر هم 
شاهد بودیم که به سپاهان رفت اما بازهم 
برگشت چون در آن تیم اصلاً موفق نبود.

این  هم  اگر  البته  داد:  ادامه  منصوری 
بازیکنان از پرسپولیس جدا شوند مشکلی 
به وجود نمی آید چه بسا که بازیکنانی مانند 
فرشاد احمد زاده و صادق محرمی هستند 
که می توان روی آنها به عنوان جایگزین 
دو بازیکن جدا شده حساب کرد ضمن 
اینکه خیلی از بازیکنان هستند که آرزوی 

حضور در پرسپولیس را دارند به همین 
دلیل هم حتی در صورت جدایی چند 
بازیکن مشکلی برای پرسپولیس به وجود 
نخواهد آمد و مدافع عنوان قهرمانی خالی 

از بازیکن خوب نخواهد شد.
منصوری در خصوص بازگشت گولسیانی 
بعد از درخشش اش در یورو نیز گفت: 
قعاً  ا و و  ر یو ر  د ن  جستا گر ن  یکنا ز با
گولسیانی  آنها  از  یکی  که  درخشیدند 
بود. او مایه مباهات باشگاه پرسپولیس 
و هوادارانش هم شد. گولسیانی بازیکن 
خیلی خوبی است به همین دلیل ای کاش 
با این بازیکن زودتر قرارداد منعقد می شد. 

البته اگر به این بازیکن پیشنهادهای خوبی 
هم برسد شاید جدا شود به همین دلیل 
خیلی بهتر بود که زودتر قرارداد گولسیانی 
را تمدید می کردند اما اگر باشگاه برای 
تمدید قرارداد با این بازیکن هم مشکل 
مالی دارد قادر است همین پولی که از یوفا 
می گیرد به خود بازیکن گرجستانی اش 
خودش  هم  را  دیگرش  بخش  و  بدهد 
بپردازد که بتواند از این طریق مشکل مالی 
احتمالی اش را برای جذب مهره کلیدی 
می توان  که  پولی  کند.  حل  دفاع  خط 
چیزی در حدود نیمی از مطالبات و قرارداد 

گولسیانی را با آن پرداخت کرد.

نگاه

خبر

خ ها   ماتادور سر
در شکارهای جدید نقش دارد؟

حالا کـــه کرکره بـــازار نقـــل و انتقالات کامـــلاً بالا 
رفتـــه و ویترین ها بـــرای فروش چراغ های شـــان 
کامل روشـــن شده، ســـؤالی که ذهن ها را مشغول 
می کنـــد ایـــن اســـت کـــه خریـــد تیم هایـــی کـــه 
ســـرمربی ندارند بر اســـاس کدام دستور و فرمول 

انجام می شـــود؟
 اگر فرض را بـــر این بگیریم کـــه گاریدو حضورش 
بـــر عرشـــه ســـرخ ها قطعـــی شـــده این ســـؤال پر 
رنگ تـــر ذهـــن را قلقلـــک می دهـــد کـــه آرایـــش 
نیمکـــت پرســـپولیس با نظر اوســـت یـــا اینکه او 
طبق یک دیکته نانوشـــته و غیر حرفـــه ای مجبور 
اســـت با ارتشی که مدیران با ســـلیقه خود آرایش 
و تکمیل کرده اند کارهای تاکتیکی را شـــروع کند؟

در همـــه دنیا لیســـت خریدهـــا را ســـرمربی ها بر 
اســـاس تفکـــرات و تـــوان مالی کـــه باشـــگاه دارد 
انجام می دهند. در پرســـپولیس و اســـتقلال هم 
زمانی که ســـرمربی برای فصل بعد ماندگار اســـت 
یـــا زودتـــر از شـــروع نقـــل و انتقالات قـــراردادش 
منعقد می شـــود چند لیست در ســـطوح مختلف 
تهیه می شـــود. مثـــلاً یحیی ســـه لیســـت می داد 
که البته همیشـــه لیســـت ســـوم خریدش میسر 
می شـــد. امســـال امـــا پرســـپولیس در وضعیتـــی 
متفاوت وارد نقل و انتقالات شـــده اســـت. بدون 
ســـرمربی و با هزار مشـــکل برای تمدید قراردادها 
و خرید هـــای جدید. آنچه الان عیان اســـت اینکه 
گاریدو فعلاً هیچ نقشـــی در تمدیدهـــا و خریدها 
ندارد. یعنـــی اینکه مدیران ســـرخ ها بـــدون نگاه 
فنی با بازیکنـــان تمدید می کنند و انگشـــت روی 

شـــکارهای هوادارپســـند می گذارند.
نکته مـــورد توجه امروز این اســـت کـــه اگر حضور 
سرمربی اســـپانیایی قطعی شـــود حتماً در شکل 
بـــازی ســـرخ ها تغییرات اساســـی انجـــام خواهد 
شـــد. پرســـپولیس در فصول اخیر بـــا متد یحیی 
و البتـــه روش برزیلـــی اوســـمار بـــازی می کرد که 
بـــه طـــور حتـــم بـــا نقشـــه های مـــرد اســـپانیایی 
تفاوت هایی از حیـــث اجرا و اســـتفاده از مهره ها 

خواهد داشـــت. 
ماتادور ســـرخ ها شاید اصلاً ســـبک بازی امیری و 
رفیعی را نپســـندد و در ذهن بـــه حضور مهره های 
دیگـــری اعتقـــاد داشـــته باشـــد. این گونـــه خرید 
کردن توســـط مدیـــران پرســـپولیس قبـــل از هر 
چیـــزی راه بهانه جویی را برای گاریـــدو باز خواهد 
کـــرد و بعد اینکـــه تیم را دچـــار چالش های درون 
رختکـــن خواهـــد کـــرد. اگر مدیـــران باشـــگاه در 
روزهـــای گذشـــته در مســـائل تاکتیکی بـــا گاریدو 
هماهنـــگ بوده و خصوصیـــات بازیکنان را برایش 
تشـــریح کرده انـــد و دســـتور خریـــد بازیکـــن بـــر 
اســـاس خواســـته هایش را گرفته اند که این عالی 
اســـت امـــا اگر قـــرار اســـت تیمـــی بـــدون در نظر 
گرفتـــن ضرورت هـــای تاکتیکـــی مرد اســـپانیایی 
چیده و تحویلـــش بدهند باید خیلـــی زود منتظر 
حاشـــیه های عجیـــب و غریـــب در تیـــم مدافـــع 

عنوان قهرمانی باشـــیم.

23 تیر جلسه دادگاه لوکادیا
باشـــگاه پرســـپولیس پس از فســـخ قرارداد یورگن 
لوکادیا، از این بازیکن بـــه کمیته حل اختلاف فیفا 
شـــکایت کرد و در نهایت در مهر ماه سال گذشته، 
فیفا حکم به محکومیت لوکادیا داد. براســـاس این 
حکـــم، یورگن لوکادیا بایـــد مبلغ 324 هـــزار و 200 
دلار به باشـــگاه پرســـپولیس پرداخـــت می کرد که 
ایـــن بازیکن به رأی صادره از ســـوی فیفـــا اعتراض 
 )CAS( کـــرد و این پرونده را بـــه دادگاه عالی ورزش

ارجاع داد.
در همین راســـتا شـــنیده می شـــود قرار است جلسه 
دادگاه CAS دربـــاره این پرونـــده در تاریخ 23 تیر ماه 
برگزار شـــود و نمایندگان باشـــگاه پرســـپولیس نیز به 
صورت ویدیوکنفرانس در این جلســـه حضور خواهند 

داشـــت و توضیحات خود را ارائـــه خواهند کرد.
 

تسویه حساب سه ساله با پایه ها
گفت:  پرسپولیس  کادمی  آ مدیر  خلیلی  محسن 
خوشبختانه امروز یک اتفاق خوب و نادر افتاد، با 
پرداختی ای که امسال انجام می شود، این سه سالی 
که من حضور داشتم تسویه می شود و بدهی های 
پرداخت  خوب مان  اسپانسر  کمک  با  را  بچه ها 
افتاد  پایه  فوتبال  در  که  تازه ای  اتفاق  می کنیم. 
اختصاص دادن درصدی از درآمد یک محصول، به 
تیم آکادمی است. یک تشکر ویژه از مدیریت باشگاه، 
آقای درویش، هیأت مدیره و همچنین آقای حدادی 
عزیز دارم که پیگیر کارهای پایه بودند و ارتباط خوبی 

را بین باشگاه و آکادمی برقرار کردند.

 هدیه جالب طارمی و نوراللهی 
به آکادمی

پرسپولیس  باشگاه  آکادمی  مدیر  خلیلی  محسن 
در بازدید خبرنگاران رسانه ها از امکانات ورزشگاه 
یه  پا ت  بقا مسا و  ت  ینا تمر محل  فر  فشی  ر د
بازیکنان  که  محلی  به   اشاره  ضمن  پرسپولیس 
آکادمی پرسپولیس می توانند بحث بازتوانی شان را 
انجام بدهند گفت: دو دستگاه را احمد نوراللهی و 
مهدی طارمی خریدند. احمد، تنِس را خرید و مهدی 
که برایش آرزوی موفقیت می کنم لیزر را خریده 
است. قیمت دستگاه ها بماند. اینها دستگاه های 
فوق العاده ای برای بچه ها هستند. البته امیدوارم 

اینجا خلوت باشد.

جواد رستم زاده
روزنامه نگار
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 بـــا تعییـــن قوانیـــن نقـــل و انتقالاتـــی فوتبـــال 
ایـــران و لیگ برتر همچنان لیســـت بزرگســـال 
پرســـپولیس در گیر و دار رفت و آمدهایی است 
کـــه در ابهام باقـــی مانده و تکلیفش مشـــخص 

. نیست
در آخرین روزهـــای خردادماه از ســـوی کارگروه 
نظـــارت بر ســـقف بودجـــه و قراردادهـــای لیگ 
برتر مقرر شـــد تعداد بازیکنان لیست بزرگسال 
هر تیم لیـــگ برتری از 19 نفر بـــه 20 نفر افزایش 

یابد.
همچنیـــن طبـــق بند 2 ایـــن مصوبه اعلام شـــد 
رده ســـنی زیر 2۵ ســـال دو نفر مشروط به اینکه 
بازیکنان قبلاً در فهرســـت زیر 23 ســـال همان 
باشـــگاه حضور داشـــته و مـــدت قـــرارداد آنها از 

فصل پیش ادامه داشـــته باشـــد.
با این حســـاب محمدمهدی احمدی و اوستون 
اورونوف که هر دو حدوداً 23 ســـال و 6 ماه سن 
دارند در این بند گنجانده می شـــوند و بازیکنان 

زیر2۵ سال به حســـاب می آیند.
البته محمد خدابنده لو دیگر بازیکن زیر2۵ ســـال 
پرسپولیس اســـت که 16 شهریورماه 2۵ سال تمام 
خواهد داشـــت و او در این فهرست قرار نمی گیرد.
از ســـوی دیگـــر بـــا کســـری خدمتی کـــه محمد 

عمـــری و میـــلاد ســـرلک گرفته اند و بـــه نوعی 
خدمـــت سربازی شـــان تمـــام شـــده، بـــا توجه 
بـــه اینکه هر دو بازیکن با باشـــگاه پرســـپولیس 
قـــرارداد دارنـــد آنهـــا نیز در لیســـت بزرگســـال 

ســـرخ ها جـــای می گیرنـــد.
با این حساب فهرســـت بزرگسال پرسپولیس با 
حســـاب تمدید قرارداد مرتضی پورعلی گنجی و 
وحید امیری، تمدید قرارداد ســـروش رفیعی که 
به زودی رســـمی خواهد شـــد، نفراتی که قرضی 
به تیم دیگری رفته بودنـــد و حالا باید برگردند، 
جدایی وحدت هنانـــوف و در نظر گرفتن برخی 
نفراتـــی که قرارداد ندارنـــد و هنوز تعیین تکلیف 

نشده اند به شـــرح زیر است:

بازیکنان بزرگسال:
1( امید عالیشاه
2( وحید امیری

3( سروش رفیعی
4( مرتضی پورعلی گنجی

۵( محمدحسین کنعانی زادگان
6( مسعود ریگی

7( عبدالکریم حسن
8( سینا اسدبیگی

9( محمد خدابنده لو
10( سعید صادقی
11( احمد گوهری
12( مهدی عبدی

ج از فهرست بزرگسال پرسپولیس اورونوف و احمدی خار

عمریوسرلکبرمیگردند

13( محمد عمری
14( میلاد سرلک

 
بازیکنان زیر25 سال:

1( محمدمهدی احمدی
2( اوستون اورونوف

 بازیکنان زیر23 سال:
1( امیررضا رفیعی

2( مهرشاد اسدی
3( سهیل صحرایی

4(امیررضا شیخی زاد

۵( حسین حاجی زاده
6( علیرضا عنایت زاده

7( میلاد سورگی
8( امید فهمی

9( علیرضا خدادادی
10( ابوالفضل بابایی

11( یاسین سلمانی

ل  گســـا ر بز لیســـت  ضـــر  حا ل  حـــا ر  د
پرســـپولیس 6 جـــای خالـــی دارد کـــه اگـــر 
گئورگی گولســـیانی، فرشـــاد فرجی، عیسی 
آل کثیـــر، علیرضـــا بیرانوند، مهـــدی ترابی 

و دانیـــال اســـماعیلی فر بـــا باشـــگاه خـــود 
بـــه توافـــق برســـند این لیســـت 20 نفـــره پر 
خواهد شـــد و جای بازیکن جدیدی در این 
فهرســـت وجود نخواهد داشـــت اما اگر مثلاً 
بیرانوند، ترابی و اســـماعیلی فر جدا شـــوند 
پرســـپولیس حتماً باید ســـه بازیکن جدید 
جای آنها جذب کند. با توجه به پســـت این 
بازیکنـــان در صـــورت قطعی شـــدن جدایی 
بیرو، ترابی و دانیال، قطعاً پرسپولیس باید 
ابتدا دنبال دروازه  بان و مدافع راست باشد 
و بازیکن ســـوم نیز احتمـــالاً وینگر، هافبک 

تهاجمـــی یا مهاجـــم می تواند باشـــد.

 در صورت  در صورت 
قطعی شدن قطعی شدن 

جدایی جدایی 
بیرو، ترابی و بیرو، ترابی و 
دانیال، قطعاً دانیال، قطعاً 

پرسپولیس پرسپولیس 
باید ابتدا باید ابتدا 

دنبال دنبال 
دروازه  بان دروازه  بان 

و مدافع و مدافع 
راست باشدراست باشد

محمد قراگزلو
خبرنگار

اسناد دوره رویانیان شفاف سازی شودتسهیل روند واگذاری سهام باشگاه 
 17 آذر سال 1393، بازپرس شعبه 1۵ دادسرای عمومی و انقلاب در نامه ای به وزارت 
ورزش و جوانان خواستار توقف روند واگذاری باشگاه پرسپولیس به علت پرونده های 
مفتوح در سال های 1390 تا 1392 شد.  اکنون و بعد از گذشت یک دهه، در جدید ترین 
اسناد منتشر شده در سامانه کدال، باشگاه پرسپولیس مکلف شده تا ابهامات مالی 
دوره مدیریت رویانیان را بر طرف کند.  در صورتجلسه مجمع این باشگاه آمده است: 
در خصوص بند 60 گزارش حسابرس مستقل و بازرس قانونی، موضوع حساب های 
پرداختی تجاری و سایر پرداختی ها، هیأت مدیره مکلف شد ضمن پیگیری پرونده های 
حقوقی مفتوحه مربوط به این بند، نسبت به شفاف سازی درآمدها و مخارج انجام شده 
و اقلام راکد و سنواتی از جمله موضوعات رویانیان )مدیر عامل سابق( سعید شیرینی، 
بابک زنجانی و حمیدرضا سیاسی را تعیین تکلیف نموده و گزارش اقدامات را به همراه 

مدارک و مستندات لازم به حسابرس مستقل ارائه نماید.

با واگذاری سهام باشگاه پرسپولیس به کنسرسیومی متشکل از 6 بانک،  در 
جدید ترین اسناد منتشر شده در سامانه کدال، باشگاه پرسپولیس مکلف شده 
تا روند واگذاری سهام های فروخته شده را به مالکان جدید پیگیری کند. پیش 
از این بانک شهر در خصوص عدم انتقال سهام این باشگاه توسط وزارت ورزش 
اعتراضاتی را وارد کرده بود و حالا نماینده ویژه سازمان خصوصی و وزارت ورزش، 
به هیأت مدیره باشگاه این مأموریت را دادند که روند واگذاری سهام را با جدیت 
پیگیری کند.  در متن صورتجلسه هیأت مدیره آمده است - پس از واگذاری قطعی 
سهام بنگاه، ضروری است هیأت مدیره ضمن همکاری با سازمان خصوصی سازی 
در جهت انتقال اسهام فروخته شده به خریداران اعم از نقدی- اقساطی حداکثر 
ظرف مدت یک ماه همکاری لازم را با نمایندگان صاحبان سهام جدید برای 

برگزاری مجمع عمومی به عمل آورد.

کمیته تعیین وضعیت تصمیم می گیرد

5 روز تا تعیین تکلیف بیرانوند و پرسپولیس
اوج گرفتن اختلافات در هیأت مدیره باشگاه

ارتباط تغییر معاون حقوقی و فسخ بیرانوند
هومـــن هدایتی معـــاون حقوقی جدید پرســـپولیس 
درباره آخرین وضعیت مسأله فســـخ قرارداد بیرانوند 
با این باشـــگاه گفت: در قرارداد بیرانوند بند فســـخی 
وجود نداشته اســـت. در الحاقیه نوشته شده ایشان 
اگر تـــا 1۵ روز دســـتمزدش را نگیرد، می تواند فســـخ 
کند. این یک شـــرط اســـت و بیرانوند هـــم که گرفته  
و باشـــگاه هم بـــه الحاقیه عمـــل کـــرده و پرداخت را 

انجام داده  است.
او در خصـــوص شـــرایط علیرضـــا بیرانونـــد توضیـــح 
داد: هیأت مدیـــره باشـــگاه ایـــن موضـــوع را پیگیری 
می کنـــد و در دســـتور کار باشـــگاه قـــرار دارد. یـــک 
دادخواســـتی هـــم در کمیتـــه وضعیت ثبت شـــده و 
بـــه بیرانونـــد ابـــلاغ 10 روزه کردنـــد و از آن ابلاغ هم 
4-۵ روز گذشـــته اســـت. منتظر هســـتیم که کمیته 
اگـــر صلاح بداند، جلســـه حضوری بگـــذارد و در غیر 
ایـــن صـــورت، بدون جلســـه حضوری هـــم می توانند 
تصمیـــم بگیرند. از نظر حقوقی من مطمئن هســـتم 
که باشـــگاه پرســـپولیس بـــه عنوان ذی حـــق در این 

پرونده شـــناخته خواهد شـــد.
هدایتـــی درباره مفـــاد احضاریـــه گفت: رونـــد طوری 

اســـت کـــه وقتـــی باشـــگاه پرســـپولیس بـــه کمیتـــه 
وضعیت درخواســـت می دهد، همین درخواست 

را عیناً برای طرف دعوی می فرســـتند و آنها 
10 روز فرصت دارند پاســـخ بدهند. این 

اتفاق افتاده و ایشـــان باید ظرف 
چند روز آینده پاسخ بدهند. 

کمیتـــه  صـــورت  هـــر  در 
وضعیـــت تصمیم گیـــری 
خواهـــد کـــرد. بیرانونـــد 

۵-6 روز دیگر فرصت دارد 
که پاســـخ بدهد.

وی بـــا تأکید بـــر اینکـــه بیرانوند 
بازیکـــن پرســـپولیس به حســـاب 
ســـت  ا رخو د  : گفـــت  ، یـــد می آ
باشـــگاه پرســـپولیس هـــم ایـــن 
اســـت که ایـــن فســـخ غیرموجه 
اســـت و او بایـــد عضـــو باشـــگاه 
و  نـــد  بما قـــی  با لیس  ســـپو پر
نمی توانـــد در باشـــگاه دیگـــری 

عضویـــت داشـــته باشـــد.

روز جمعـــه بـــود که باشـــگاه پرســـپولیس 
هومـــن هدایتـــی را بـــه عنـــوان معـــاون 
حقوقـــی جدیـــد باشـــگاه معرفـــی کرد. 
ایـــن تغییـــرات در ســـاختار مدیریتـــی 
باشـــگاه در شـــرایط رخ می دهد که با 
وجود خصوصی شـــدن پرســـپولیس، 
هنـــوز تکلیـــف هیـــأت مدیره بـــه طور 
کامـــل مشـــخص نیســـت. در روزهایـــی 
کـــه معلـــوم نیســـت ســـرمربی جدیـــد 
یعنی خـــوان کارلوس گاریـــدو چه زمانی 
بـــه ایـــران می آیـــد و ســـه ســـتاره تیم در 
آســـتانه جدایی هســـتند، به نظر نمی رسد 
کـــه تغییر در معاونـــت حقوقی باشـــگاه اولویت 
چندانی در ساختار باشـــگاه پرسپولیس داشته 

. شد با
برخـــی گمانه زنی هـــا خبـــر از ایـــن می دهند که 

دلیـــل ایـــن تغییـــر در بخـــش حقوقی باشـــگاه 
پرســـپولیس، اخـــراج معاونـــت حقوقی ســـابق 
باشـــگاه بـــه دلیـــل عـــدم هماهنگی بـــا هیأت 
مدیره بر ســـر قـــرارداد علیرضـــا بیرانونـــد بوده 
اســـت. به نظر می رســـد کـــه الحاقیـــه جنجالی 
قـــرارداد علیرضـــا بیرانوند، بـــدون اطلاع هیأت 
مدیـــره و مدیران رده بالای باشـــگاه به قرارداد او 
اضافه شـــده اســـت و مدیران باشـــگاه نیز برای 
جبـــران این موضوع، دســـت به اخـــراج معاون 

حقوقی ســـابق خـــود زده اند.
در صـــورت صحت داشـــتن این ادعـــا، باید این 
ســـؤال را از هیـــأت مدیره باشـــگاه مطـــرح کرد 
که چطـــور مفـــاد قـــرارداد بازیکـــن گرانقیمت، 
ملی پـــوش و باســـابقه تیم بدون اطـــلاع هیأت 
مدیـــره تغییـــر می کنـــد؟ ایـــن میـــزان از عـــدم 
هماهنگی بین اعضای هیأت مدیره، در مســـأله 
انتخاب ســـرمربی و مصاحبه هـــای ضد و نقیض 
آنها نیز مشـــاهده شـــد و با این روند، مهم ترین 
اقـــدام مالکان جدید باشـــگاه بایـــد ایجاد ثبات 

در هیأت مدیره باشـــد.

فدراسیون فوتبال در زمان ریاست محمد دادکان از محل درآمدهایش دو 
ساختمان برای دو باشگاه پرسپولیس و استقلال خریداری کرد اما سند آن را 

در اختیار خودش قرار داد و مالکیتش را به نام دو باشگاه نزد.
 حتی در ماجرای پرونده ویلموتس اعلام شد که شرکت شستا سه دانگ از 
ساختمان باشگاه پرسپولیس را هم به دلیل پرداخت نشدن مطالباتش با حکم 

مراجع قضایی از آن خود کرده است.
باشگاه  کدال  سامانه  در  شده  منتشر  اسناد  ترین  جدید  در  حال  این  با 
پرسپولیس و در صورتجلسه مجمع عمومی این باشگاه مورخ 1402/11/24 که 
روز گذشته در دسترس عموم قرار گرفت، هیأ ت مدیره این تیم مکلف شده 
تا رایزنی لازم را با فدراسیون فوتبال انجام داده و مشکل سند مالکیت باشگاه 

را حل و فصل کند.

به دنبال حل مشکل ساختمان باشگاه

ترابی و دانیال آپشن بگیرند، می مانند

منصوری: گولسیانی مایه مباهات پرسپولیس شد

سوء تفاهم سوما درست مثل بونجاح
شـــایعه شـــده بود باشـــگاه پرســـپولیس به جذب عمرالســـوما مهاجم تیم ملی ســـوریه علاقه مند 
اســـت اما خیلـــی زود این گزینه منتفی شـــد چـــرا که مبلغ قـــرارداد این مهاجم بســـیار بـــالا بوده 
اســـت. گفته می شود پیشـــنهاد پرســـپولیس برای الســـوما در حدود یک میلیون یورو بوده اما این 
مهاجم ســـوری رقمی حدود ســـه الی چهـــار میلیون یورو از پرســـپولیس طلب کـــرده که این مبلغ 
خارج از توان قرمزهای تهرانی اســـت و همین موضوع باعث لغو شـــدن این انتقال شـــده اســـت.
پیش از این، هواداران پرســـپولیس خواســـتار به خدمت گرفتن بغداد بونجـــاح مهاجم الجزایری 
الســـد هم شـــده بودند اما رقـــم این بازیکن شـــاخص هم چیزی حدود ســـه میلیـــون دلار بود که 

البته باشـــگاه های عربســـتانی این رقم را به بغـــداد می دهند.
در واقع برخلاف آنچه برخی رســـانه ها می نویســـند از ابتدا هم باشـــگاه پرســـپولیس دنبال چنین 
گزینه هایی نبوده و این گزینه ها خواســـته رویایی هواداران پرســـپولیس بوده که در فضای مجازی 
مطرح شـــده اما هیچ وقت جدی نمی شـــود چـــون خرید ایـــن گزینه ها در حد توان پرســـپولیس 

و هیچ باشـــگاه ایرانی دیگری نیست.

احتمال بازگشت یک برزیلی به نیمکت
با توجه به اینکه سرمربی اسپانیایی جدید پرسپولیس مربی دروازه بان ها را معرفی 

نکرده باشگاه پرسپولیس اقدام به جذب این مربی خواهد کرد.
از آنجایی که خوان کارلوس گاریدو سرمربی جدید سرخ ها یک مربی تمرین دهنده 
به عنوان دستیار اول و یک مربی بدنساز همراهش خواهد داشت، کادر فنی تیم 

نیاز به یک مربی دروازه بانی هم دارد.
باشگاه پرسپولیس برای مربی دروازه بانی هیچ گزینه داخلی ندارد و مدیران باشگاه 
متفق القول روی نام جورسی آنیسیو تأکید دارند. مدیران باشگاه و بازیکنان از 
عملکرد این مربی دروازه بانی برزیلی رضایت کامل دارند و در هماهنگی با گاریدو 

احتمالاً این مربی به کادر او اضافه خواهد شد.
همچنین شایعات درباره بازگشت په په لوسادا منتفی است چراکه گاریدو مربی 

بدنساز معتمد خود را به تهران خواهد آورد.

مشکل جدید سر راه دو خرید
دو بازیکن با پرسپولیس به توافق رسیده اند اما مشکلاتی برای 
سرخپوش شدن شان وجود دارد. مهدی لیموچی گفته بود 
با توجه به وجود بند فسخ حدوداً 4 میلیاردی در قراردادش 
استعلام  اما  شود  پرسپولیسی  و  بگیرد  رضایتنامه  می تواند 

نهایی مثبت نبود. 
گفته می شود بند فسخ لیموچی در فدراسیون به ثبت نرسیده 
با  او  برای جذب  تا پرسپولیس  باعث شده  و همین مسأله 

آلومینیوم اراک مذاکره کند. 
فرشاد احمدزاده هم برای بازگشت به پرسپولیس با این مشکل 
مواجه شده است. بند 6 میلیاردی فسخ قرارداد او با سپاهان در 
فدراسیون فوتبال به ثبت نرسیده و همین موضوع، بحث انتقال 

او را با اما و اگر مواجه کرده است.

ایلیا بهزاد اول
خبرنگار


